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paysafecard / my paysafecard text for website (arabic) 
Long version:
الدفع المسبق على الإنترنت
اشتروا بطاقة paysafecard وادفعوا بها على الإنترنت كما لو كنتم تدفعون نقدا. 
ادفعوا بكل سهولة عن طريق إدخال رقم PIN المكون من 16 رمزا – أو سجلوا أنفسكم للحصول على حساب الدفع على الإنترنت my paysafecard، حملوا أرقام PIN وادفعوا بعدها بمجرد إدخال اسم المستخدم وكلمة المرور.
paysafecard – سهلة كالدفع نقدا
تحصلون على بطاقة paysafecard في جواركم. بإمكانكم بسرعة العثور على نقطة البيع القريبة منكم عبر تطبيق paysafecard أو باستخدام أداة البحث العملية الموجودة على موقعنا www.paysafecard.com/pos.
اشتروا رقم PIN لبطاقة paysafecard لدى واحدة من 500,000 نقطة بيع موجودة في شتى أنحاء العالم بقيمة  5، 10، 20 و 60 KWD. يمكنكم بعدها الدفع لدى آلاف المتاجر الإلكترونية: ليس عليكم سوى إدخال رقم PIN المكون من 16 رمزا – انتهى. بهذا تكونوا قد دفعتم على الإنترنت – دون الحاجة إلى ذكر بياناتكم الشخصية أو البنكية.
my paysafecard ـ حساب رموز PIN الخاصة بكم
my paysafecard هو حساب الدفع الخاص بكم. يمكنكم بعد التسجيل مجانا تحميل أرقام PIN التي تشترونها لبطاقة paysafecard في حساب my paysafecard وإدارتها بشكل أفضل. رصيدكم يكون بهذا موجودا في مكان واحد وبإمكانكم القيام بعمليات الدفع بمجرد إدخال اسم المستخدم وكلمة المرور فقط.
تجدون المزيد من المعلومات على www.paysafecard.com.
Short version:
الدفع المسبق على الإنترنت 
اشتروا بطاقة paysafecard وادفعوا بها على الإنترنت كما لو كنتم تدفعون نقدا. 
ادفعوا بكل سهولة عن طريق إدخال رقم PIN المكون من 16 رمزا أو سجلوا أنفسكم للحصول على حساب الدفع على الإنترنت my paysafecard، حملوا أرقام PIN وادفعوا بعدها بمجرد إدخال اسم المستخدم وكلمة المرور.
تجدون المزيد من المعلومات على www.paysafecard.com.

paysafecard / my paysafecard text for website (English)
Long version:
Pay prepaid online
Buy paysafecard and pay cash online.

Pay by simply entering the 16-digit paysafecard PIN or sign up for your personal my paysafecard payments account, top it up with your PINs and pay with just your username and password.

paysafecard — as easy as cash
Get paysafecard in your area. Find your nearest sales outlet in no time via the paysafecard app or with our handy sales outlet finder at www.paysafecard.com/pos.
Buy paysafecard worldwide at 500,000 sales outlets in the amounts of 10, 20, 50 and 100 AUD. Then use it to pay at thousands of online shops by simply entering the 16-digit PIN. Finished. You've paid without providing any personal information or bank details.

my paysafecard — the account for your PINs
my paysafecard is your personal payments account. After signing up free, top up your my paysafecard account with your purchased paysafecard PINs to help manage them even better. Your combined balance is available in one place for you to pay online with simply your username and password.
More information is available at www.paysafecard.com.

Short version:
Pay prepaid online
Buy paysafecard and pay cash online.
Pay by simply entering the 16-digit paysafecard PIN or sign up for your personal my paysafecard payments account, top it up with your PINs and pay with just your username and password.

More information is available at www.paysafecard.com.

